
Verslag Jeugdraad 2 november 2021: 

Aanwezig: Pieter (voorzitter), Jens (ondervoorzitter), Willem, Bram, Robrecht, (Chiro Erps-

Kwerps), Shayan (Den Uyl), Tom, Erik (JoJo, onafhankelijke), Aline, Marie (Chiro Flurk), 

Steffi, Laura, Mats, Barbara, Basil (JH Den Aap), Neree (’t Excuus), Ronaldo 

(onafhankelijke), Luna, Karlijn (scouts KO), Mit (jeugdconsulente),  

 

Verontschuldigd: Ann (schepen jeugd), Cedric, Noor (Chiro EK), Fatou (Chiro Flurk), Kauan 

(Den Aap), Milan (’t Excuus), Marjon (jeugd Rode Kruis) 

 Goedkeuring verslag jeugdraad oktober 2021 (inclusief aanpassing rond 

frustraties infrastructuur)  

o Geen opmerkingen. Verslag goedgekeurd.  

 

 Klusjes update (alles op tijd doormailen) 

 

Dringende zaken mogen altijd gemaild worden naar 

gebouwenbeheer@kortenberg.be 

 

Algemene opmerking: bij fuiven geen plakband op de vloer van de sporthal 

plakken. Dit gaat er heel moeilijk af!  

 

o Nieuwe klusjes: 

o Chiro EK:  

 Groot lokaal beneden: de klink van de linkerdeur naar de 

gang toe is stuk 

 Kelder opnieuw onder water 

 Gootje uitkuisen, de chiro kan hier zelf niet aan.  

 

o Chiro Everberg:  

 Geen verwarming, maar ketel wordt weldra vervangen 

 

o Scouts Kortenberg:  

 De deur van de toiletten is moeilijk te sluiten: de klink is 

heel onhandig.  

 Twee weken geleden was er een probleem met de 

verwarming. Tops heeft dit toen verholpen, maar de gas 

moet steeds open blijven staan. Nakijken of de ketel 

vervangen moet worden aub. 

 

 

o JH Den Aap:  

 De pissijn zou nog steeds kapot (verstopt) zijn? 

 Blacklight nog niet vervangen 

 

o JH ’t Excuus:  

 Schakelaar aan de inkom heeft een slecht contact: het 

ganglicht kan er niet mee aangedaan worden.  

 

mailto:gebouwenbeheer@kortenberg.be


o JH Den Uyl:  

 Is er een mogelijkheid om bij de pissijn een deur te plaatsen 

met een raam in?  

 

 In de loop van november vindt er per jeugdlocatie een overleg plaats met 

de Uitvoeringsdiensten. Zie regeling in de Facebookgroep voor de exacte 

dagen en uren.  

Chiro Flurk geeft aan dit overleg momenteel niet nodig te hebben.  

 Maandag 15 november om 9u30 scouts 

 Maandag 15 november om 11u jeugdhuis ’t Excuus  

 Vrijdag 26 november om 9u Jeugdhuis Den Uyl 

 Vrijdag 26 november om 10u30 Jeugdhuis Den Aap 

 Vrijdag 26 november om 13u Chiro Erps-Kwerps 

 

 Toer der verenigingen  

 

Chiro Erps-Kwerps 

o Inleefweek 

 

 

Chiro Everberg 

 Inleefweek  

 

Scouts Kortenberg 
 

JH Den Aap 

 

JH Den Uyl  

o Oktoberfest 

o Pensenbak 

 

’t Excuus 

 

JoJo 

o  

 

Speelplein 

 

 

Jeugd Rode Kruis 

 

 Voorstel advies participatiereglement  

o Op de vorige jeugdraad werden de reglementen rond participatie en 

buurtinitiatieven overlopen. De jeugdraad formuleerde toen een positief advies 

met kleine opmerkingen. Pieter schreef het advies.  

o Jeugdraad akkoord om het advies op deze manier in te dienen? Ja 



o Pieter stuurt dit advies door naar de gemeente.  

 

 Verslag overleg advies omtrent wagen  

o Op dinsdag 19/10 vond er een overleg plaats tussen de gemeente en de 

jeugdraad. Pieter was hierop aanwezig. 

o De gemeente snapte de items vanuit de jeugdraad.  

o Ook het idee van de aankoop van een aanhangwagen werd even aangehaald, 

maar snel afgeketst (toch nog een auto nodig, met trekhaak, geen materiaal 

ophalen bij Provincie).  

o Reglement wordt gefinaliseerd en zal opnieuw ter advies naar de jeugdraad 

komen.  

 

 Betaling nutskosten stand van zaken:  

o Erik, Shayan, Pieter en Mit zaten alvast eens samen.  

o Pieter zal in de maand november contact opnemen met alle verenigingen om 

vragen te stellen/zaken af te toetsen. Zo kunnen we in december een discussie 

houden over concrete zaken i.p.v. veel veronderstellingen. 

o Wordt vervolg op de jeugdraad van december.   

 

 Plakzuilen 

o Worden deze nog veel gebruikt? Wat moet de gemeente hier mee doen? 

Behouden of verwijderen?  

 Door sommige wel nog. Liefst behouden. 

 

 Toernee General: evaluatie  

o Opbouw vrijdag 

 Een concreet to dolijstje maken  

 Enkele materialen vanuit de gemeente ontbraken (buitennadars, 

herashekken). Is veel verkeerd gelopen.  

 Bedankt aan iedereen die er was.  

 De zaal ging vlot eens er minder volk aanwezig was.  

 EK heeft zelf beslist wanneer ze klaar waren. Bram neemt dit mee naar 

hun leidingskring. 

 Misschien niet ideaal om dit ’s avonds te doen? Te donker en te weinig 

zichtbaarheid 

o Kidsnamiddag 

 Goede switch om naar binnen te verhuizen. Meer volk gelokt dan het 

buiten te laten plaatsvinden.  

 Geen regenalternatief. Oorspronkelijk was de sporthal in Colomba 

gereserveerd. De week voor TG kreeg Tom bericht dat de sporthal niet 

beschikbaar was omwille van het vaccinatiecentrum. Communicatie 

vanuit de gemeente is ondermaats.  

 Communicatie naar de ouders kan misschien beter? Ze waren verbaasd 

over de inkomprijs en het gebrek aan gratis drank.  

 Verwarring rond aanvangsuur. Op de website stond een ander uur dan 

op de flyer. Uiteindelijk is alles goed verlopen.  

 Leiding (van bv. Flurk) zijn niet meer naar huis gekund tussen opbouw 

’s morgens en start Kidsnamiddag. Moesten zelf ineens voor eten 

zorgen. Uiteindelijk was er wel brood gekocht vanuit de jeugdraad, 



maar dit was niet goed gecommuniceerd. Terecht punt voor volgend 

jaar!  

 Volgende keer in shiften werken (bv. vereniging X doet opbouw, 

vereniging Y doet begeleiding, vereniging Z doet afbraak)? Anders 

staan sommige een hele dag te helpen en anderen amper enkele uurtjes. 

Ongelijke verdeling.  

 Vraag van Tom om bij jeugdbewegingen (Chiro’ en scouts) te bevragen 

of ze terug naar het oude concept willen: met een bus naar Chiro EK, 

naar Flurk en naar de scouts en dan op elke locatie een spel spelen.  

 Hebben we zicht op het aantal bezoekers? Qua voorinschrijvingen 64 

personen waarvan 8 niet zijn komen opdagen. De dag zelf nog 40 extra 

bezoekers. Behoorlijk weinig, want normaal zitten we gemiddeld aan 

200 aanwezigen.   

 Attitudeprobleem bij scouts: groepsleiding weet dit en is ermee bezig. 

Dit is niet enkel tijdens TG, ook bij andere items.  

 Pluim voor Chiro Flurk voor alle hulp en het spelen tijdens 

Kidsnamiddag.  

 Chiro EK: meegeven dat mondmasker dragen tijdens het schminken 

verplicht was. Ze werden hier meermaals op aangesproken, maar werd 

gewoon genegeerd.  

o Fuif 

 Veel sfeer voor het volk dat er was.  

 Systeem van 2 bekers voor 1 consumptie niet echt waterdicht? Beker 

per persoon aan de inkom geven bij aankomst. 

 Verdeelde meningen over de DJ’s. Nochtans veel sfeer en veel gedanst  

o Financiën 

 De volledige rekening is nog niet gemaakt.  

 Er is ongeveer 3.500 euro binnengekomen. De factuur van de brouwer 

is 3.900 euro. Bizar gegeven. Hoe kan dit? We betaalden meer aan 

drank dan dat we inkomsten gehad hebben.  

o Afbraak 

 Traag en frustrerend: onduidelijke to dolijst 

 Niet iedereen is gebleven, enkele hadden teveel gedronken. Maakt het 

moeilijk om plenair te briefen en door te werken. 

 Ook jonge, onervaren ploeg. Opleiding fuifcoach?  

 Pistolets en koffiekoeken van de schepen waren écht een meerwaarde: 

bedankt! 

o Bedanking jeugd 

 Vrijdag 3 december in jeugdhuis Den Aap 

 Vaten, frituursnacks  

 

 Besluit restfonds: wat en hoe?  

 1900 euro 

 1/3 van het restfonds gebruiken voor de aankoop van nieuwe 

jeugdraadtruien en -T-shirts  

 2/3 van het restfonds gebruiken voor ? Delen door alle 

verenigingen. Iedereen koopt wat ie het best kan gebruiken.  

 



 Nieuw jeugdraadjaar 

o Verkiezing nieuwe voorzitter. Wie is kandidaat: Pieter, Kasper (?) 

 Uitslag stemming: Proficiat, Pieter!  

o Verkiezing nieuwe ondervoorzitter. Wie is kandidaat: Willem wil er nog eens 

over nadenken -> komen we op terug in december 

o Bram blijft penningmeester  

o Wie blijft en wie stopt? 

 Tom en Erik willen graag in de jeugdraad blijven, maar Toernee 

General vinden ze een lastig gegeven (te oud ;-)), de maandelijkse 

vergaderingen wel nog aanwezig. Hoe staat de jeugdraad hier 

tegenover? Uitzondering kan, wel voor nieuw, jong bloed zorgen.  

 Jens stopt  

 Basil stopt  

 Ronaldo, Laura en Steffi stoppen     

 Neree twijfelt, blijft nog even en bespreekt een eventuele vervanging 

eens intern in het jeugdhuis 

 

 Varia 

  

o Terugkoppeling Kindergemeenteraad oktober 

 

 De eerste sessie vond plaats op 20/10. Deze Kindergemeenteraad stond 

in het teken van het belevingsonderzoek binnen het project 

‘Kindvriendelijke gemeente’. Via een spelmethodiek werden de 

kinderen bevraagd over drie ruime thema’s die afgeleid zijn uit de drie 

gekozen prioritaire thema’s (communicatie – ruimte – mentaal 

welbevinden).  Hun bevindingen worden meegenomen in de 

verwerking van alle bevragingen en het opmaken van een strategie.  

 De volgende drie sessies (november, december en januari) zullen 

draaien rond een participatietraject over het klimaatactieplan (begeleid 

vanuit dienst Duurzaamheid in samenwerking met een externe 

organisatie). 

 Tom doet een oproep voor vers bloed! Wie interesse heeft, geeft een 

seintje!  

 

o Belevingsonderzoek ikv project kindvriendelijke gemeente 

 Momenteel worden zoveel mogelijk kinderen en jongeren bevraagd in 

functie van het project kindvriendelijke gemeente. Doel van deze 

bevraging is in kaart brengen hoe kinderen en jongeren van 

verschillende leeftijden, deelgemeenten… Kortenberg momenteel 

ervaren wat betreft de drie gekozen prioritaire thema’s (zie eerdere 

verslagen). Er werd al naar klassen gegaan, open gesprekken op het 

skatepark, bevraging bij de 12+groepen van de scouts en twee chiro’s, 

standje op de Kidsnamiddag…  

 Ook de jeugdraad behoort tot de doelgroep.  

 Kunnen jullie daarom de online bevraging invullen + promoten bij 

jullie achterban? https://form.jotform.com/212982625626058 

 

o Fuifcoach poging 2: heeft iemand interesse voor deze opleiding?  

https://form.jotform.com/212982625626058


 Mats, Steffi, Marie, Pieter, Ronaldo (misschien), Jens (misschien) 

 Pieter stelt hiervoor een doodle op.  

 

o Jaks: Voor 20/11 online invulformulier fiksen voor de maand januari. Zie: 

https://www.kortenberg.be/artikel-infoblad-aanleveren 

 

o Volgende JR:  

  Dinsdag 7 december in Erps-Kwerps 

 

o Erik heeft de T-shirts gewassen. De T-shirt van Stella is van Basil 

 

o Idee om werkgroepje op te richten om jeugdraad meer naar buiten te laten 

komen (bv. Afstuderen van zesde leerjaren).  

 Wordt volgende jeugdraad verder opgenomen 

 Ronaldo, Steffi en Laura hebben veel interesse om in de werkgroep te 

komen 

 

o Facebookgroep maken voor alle aspi’s, leiding… om alle evenementen in te 

posten 

 

o Dubbele boeking van evenementen: vermijden! 

 

o Wat gaat iedereen doen komende weken?  

 Jojo: Klank- en lichtspel, paddenstoelenwandeling  

 Uyl: Jeneverberg, oudledenavond,  

 EK: Spaketi 

 Aap: Beerpong, verjaardagsfeestje, bedanking TG  

 Flurk: quizavond, beerpong, Sinterklaas 

 Excuus: Margimix  

 

 

 

 

Volgende jeugdraad: dinsdag 7 december om 20 u. in chiro 

EK 

 

 
 

 
 

https://www.kortenberg.be/artikel-infoblad-aanleveren

